



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [09.05- 2023]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Thams, Tambour, Nethe, Mama Jo, Tidt, Otto, Signe

Fraværende: Julia, Anton J, Kat, Kamilla, Camilla, Chloé

Referent: Signe

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia, v. Thams
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 bordet rundt
 - Interessegruppe
 - Møde med Oasen
 - Kursus om bihold - fagligt relevant?
 - Kursus om svampedyrkning - fagligt relevant?

Nethe:

Oasen er oppe og køre igen, De vil gerne have Oasen Bier og Oasen svampe op og kører igen. De vil gerne høre, om det er fagligt relevant, og derfor man de kunne søge støtte til det. Det kan være de skulle høre instituttet ad om støtte og måske også DM - der er ihvertfald en mulighed.

Thams (SCIENCErådsmøde):

Afskaffelse af Carlsberg-aftalen - de penge som det ville løse op for, ville kunne overføres til SCIENCEpujlen

De vil gerne have inputs til hvad man kunne gøre imod reformudspillet.

Studiestarten:

Snart uddannelsesdage, og præ-rus fra fredag til søndag

Der er ved at være styr på det, og at man kæmper stadig for mad-holdene

Den erstatning, som der er blevet tilbudt er på 3000kr for skader på studiestartsredskaber/alkohol for 10.000kr.

Prioriteringen er at der er T-shirt til Tutorer at efter hvilke sponsorater med DM fx.

FNIS:

Interesseløb - Det bliver en D-dag - 15.september (BiSS holder nok druk-løb samtidig)

1.juni - plante-workshop

Sommerafslutning på plænen - d.8.juni

Ingen Tour De Fredagsbar, måske nogle måneder efter studiestarten.

Campusudvalgsrep.:

Det sgu stille

Der er blevet skrevet ud, men der er ikke meget respons fra de andre foreninger.

Forperson:

De andre foreninger er kontaktet omkring mulige arrangementer, men der mangler tilbagemelding fra de andre foreninger.

A-vej er meget stille med at få folk til at melde sig til - Vi spørger også FNIS, ellers så skal vi råbe op om det igen. det ville se rigtig dårligt ud hvis ikke FFF kan samle folk til en A-vej og den derfor skulle aflyses.

FN/FB og tutorkoordinatorerne har holdt møde omkring øko.

- 17:30 FN hygge d. 10.06

- Hvad vil vi?

Noget man kan gøre med tømmermænd

måske noget ud af huset spise

- Tovholdere?

Nethe, Signe og Mama Joe

- 17:40 samarbejdsaftale FN-DM v. Thams

Der er kommet en ny aftale - Den ser godt ud.

Nu må de kun 1 gang årligt skrive til vores medlemmer i stedet for 3.
Win for os

under samarbejde står der en del omkring sponds, det skal fremgå af aftalen at det selvfølgelig skal overholde gældende regler ved KU's regler for samarbejde og spons.

Anvendelse af DM's logo på alt eller kun hvad de har sponsoreret skal udpensles.

- 18:00 mad!
- 18:40 rejselegater v. Maria Kat
 - Behandling af indkomne rejselegater.

Freja Dupont Mejlby	Vi vil gerne give 3500
Petra Birkemose Hertz	Vi vil gerne give 3500
Johanne Voigt Dilling-Hansen	Vi vil gerne give 2000
Anne Dahl Svendsen	Vi vil gerne give 2000
Meaghan Dustin	Vi vil gerne give 0
Fanny Læssøe Fauli	Vi vil gerne give 1000
Ida Maria Dahlgren Skov	Vi vil gerne give 3500
Lucca Catherina Rambrand	Vi vil gerne give 3000
Ziff Maria Kristensen	Vi vil gerne give 750
Sara Sofie Højstrup Gleerup	Vi vil gerne give 750
Søren Vang	Vi vil gerne give 500
Malthe Johansson	Vi vil gerne give 3000
Rasmus Bøttzau	Vi vil gerne give 1500
Sofie Romme	Vi vil gerne give 3000

- **Retningslinjer/procedure**
 - **Rykkes til næste gang, så Kat kan være der**
- 19:05 Ansøgninger fra interessegrupper v. Nethe
 - Husdyrbrugsgruppen

Vi giver de 7000 kr

- 19:15 ansøgning FN pulje v. Thams

Vi giver 3020,54 Kr

- 19:20 Studiestart, økonomi og foreningerne v. Udvalg

Der er været et møde med relevante personer.

FB er økonomisk usikre, de penge der øremærkes til studiestarten ikke kan flyttes for at dække deres økonomiske huller. Og dette er ikke bæredygtigt for deres økonomi.

Der kommer et samlet møde senere omkring efter de forskellige ture har talt individuelt.

Vi skal gennemgå samarbejdsaftale og budget for turene, så det for fremtiden er bæredygtigt for begge foreninger. Budgettet for i år vedstår uden ændringer.

To ture næste år kan også tages med i betragtning

- 19:30 Pant og rengøringen v. Johanne og Thams

Mama har talt med jagtforeningen - de mangler pant, og det gør alle åbenbart.

Rengøring mener at det er besværligt at rengøre efter pant spild. De andre foreninger er mere afhængig af deres pant end vi er - det er kun os der kører med 'den der panter får pengene'.

Skal der være nogle kasser, som skal indeholde vores pant, så der ikke ligger øl på gulvet efter pant-poserne.

Skriv til Zobbe omkring regler om pant på kontoret. Står der en kasse hvor der står pant på, så skal de holde fingrene væk! de andre foreninger skal involdveres.

Tutorerne må gerne sætte pant i kælderen.

- 19:40 Sustainary Camp
 - Hvad gør vi?

Det blev aflyst - der var mindre end 15 tilmeldte

Tidshorizonten var ikke ideelt og tidspunktet på året var måske heller ikke godt.

Det kom måske lidt bag på nogen.

KU har ikke særlig stor erfaring med case-arbejde.

To dage og fuldt skema er måske lidt meget. Vi bliver nødt til at gøre det klart at man vil misse undervisningen.

Målgruppen: Måske blok 1 eller 2, både for nye studerende og gamle.

Vi har brug for mere materiale.

Nævn det i studiestarten hvis muligt.

Vi kunne koble en Camp med awards.

- Evt.
 - Ny interessegruppe v. Nethe

Feminine økonomer (FØ)

En gruppe der kommer fra en manglende tilstedeværelse af kvinder og andre minoriteter i undervisningen hos økonomi studerende. FØ ønsker at skabe et åbent rum og fællesskab for alle interesserede.

FØ ønsker at planlægge faglige og sociale arrangementer. bl.a. kvindelige p.hd. studerende i økonomi der kan fortælle om deres forskning. samt mange andre spændende arrangementer. FØ vil have en flad struktur hvor alle kan være med til at planlægge og afholde arrangementer.

FN er bekymret for om der er en holdning om at der ikke er plads i Økonomigruppen. samt at to interessegrupper med økonomi kan give anledning til forvirring.

der vil bliver afholdt møde med FØ, Økonomi gruppen og FN.

- FFF A-vej

vi mangler folk.

Vi skal ikke være den a-vej, som aflyser fordi FFF ikke kan finde folk.